
Referat af Bestyrelsesmøde d. 11. Juni 2108 

Tilstede: Shirley, Mimi, Yasmin, Eva, Per, Steen og Kasper 

 

Kontakt til bestyrelsen, der skal være respekt om at det er frivilligt arbejde og vi må gøre opmærksom på at 
al henvendelse skal forgå pr. mail til bestyrelsesmailen som står på vores hjemmeside. Medmindre det er 
helt akut. Så kan man komme over og ringe på. 

Vedr. Facebook henvendelser til bestyrelsen ,skal man ikke forvente de bliver besvaret. Kasper lægger 
noget ud på Facebook vedrørende dette. Kasper bliver adm. Af Facebook. 

Vedr. Maling blev Shirleys oplæg godkendt, maleren skriver datoer på , og disse breve lægges i 
postkasserne. Malerarbejdet begynder d. 2. Juli 2018,Tårnet males hele vejen rundt og Shirley indhenter 
tilbud på Nordsiden. 

-Kontrol af gummilister og justering af hængsler af Mester Jacob, arbejdet startes op i August.  

Omkring besvarelse af mail til bestyrelsen er alle mail der kommer i indbakken til hele bestyrelsen, alle har 
derfor ansvar for at besvare mail, de bliver ikke længere lagt i de enkeltes indbakke, når en mail er besvares 
gemmes mail og besvarelse under behandlet. Har man en verserende sag, kan man flytte mailen fra 
indbakke og sendt udbakke til sig selv. 

Færdig maling i opgange: Per undersøger evt. taler med Gert og MTHøjgaard. 

Der blev talt lidt om ballade og støj samt al det der står og flyder i opgangene og alt det folk sætter ved 
papircontainerne, Shirley kontakter Uno. 

Der har været nogle problemer udsugningen i nogle opgange, Gert har været og ordne den ene, Steen og 
Mimi prøver at løse den sidste, i skrivende stund virker alle. 

Larm fra byggeplads: store transporter m.m Yasmin kontakter kommunen, om hvilke dage de kommer samt 
hvilke tidspunkter de må arbejde på byggepladsen. 

Steen har påtaget sig Vicevært rollen. 

 

 

 

 


